

STAKR06



8Days KOREA JEOLLANAMDO & GWANGJU

8天韩国.全罗南道.光州



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: [gen@super-travels.com](mailto:gen@super-travels.com)



TravelWithSuper



@travelwithsuper

#TravelWithSuper

## HIGHLIGHTS

### Damyang

- . Juknokwon Bamboo Forest

### Gokseong

- . Seomjingang Train Village

### Gwangju

- . Confucian School - Wolbong Seowon
- . Yangnim-dong Modern History and Culture Village
- . Gwangju Asia Culture Center
- . Chungjan Ro

### Mokpo

- . Mokpo Sihwa Village

### Shinan

- . Purple Island

### Suncheon

- . Suncheon Bay Ecological park

### Yeosu

- . Yeosu Ocean Cable Car
- . Yeosu Art land Culture & Resort
- . Yi sun shin Square

### Seoul

- . Gyeongbok Palace
- . Bukchon Hanok Village
- . Hongdae
- . Dongdaemun
- . Myeongdong Street & Duty Free

## ACCOMMODATIONS

3N: Seoul Glad Hotel or Seoul Dragon City Novotel Hotel or similar

2N:Gwangju Holiday Inn Hotel or similar

1N :Yeosu Benikea Hotel or similar

### DAY01: SINGAPORE → SEOUL

Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon. For passengers that booked on morning flight, we will transfer to hotel for check-in upon arrival.

### DAY02: SEOUL - Damyang - Gwangju (L/D)

#### 【 Juknokwon Bamboo Forest 】

Juknokwon in Damyang is a bamboo forest cultivated by the town of Damyang. This bamboo forest, at approximately 160,000 m<sup>2</sup> in size, was formed in May 2003. The rock steps and natural sceneries are said to provide healing and relief for stress.

#### 【 Seomjingang Train Village 】

Seomjingang Train Village has established itself as a popular attraction in Gokseong. A replica of the region's old steam engine train runs 10 kilometers between the old Gokseong Station in Seomjingang Train Village and Gajeong Station. The train runs along the old tracks at a moderate speed, allowing passengers to enjoy the scenic view along the tracks.

### DAY03: Gwangju (B/L/D)

#### 【Confucian School- Wolbong Seowon】

In this attraction, you can experience wearing Confucian School costume and learn to write Hangul.

【 Yangnim-dong Modern History and Culture Village 】 Yangnim History & Culture Village is located in the area where Western items and ideas first entered Gwangju over 100 years ago. As such, the neighborhood has a unique collection of Western architecture mixed with traditional hanok houses.

【Gwangju Asia Culture Center】 is an international arts and cultural exchange organization aimed to promote Gwangju as Asia's central hub through the integration of past and present-day cultural arts as well as the development of futuristic and progressive arts.

【Chungjan Ro】 is a shopping street lined with shopping malls, clothing stores, restaurants, cafes, movie theaters and various other attractions, providing the ultimate experience of modern culture in Gwangju.

### DAY4: Gwangju- Sinan- Yeosu (B/L/D)

【 Mokpo Sihwa Village 】 is the famous filming location of the movie 1987

【 Purple Island 】 is a famous Instagrammable attraction and is named as such due to its some 400 buildings with roofs painted in a lovely shade of lilac. In addition, there are fields of lavender, amethyst-hued telephone boxes and a big purple bridge, giving you plenty of Instagrammable moments.

### 【 Suncheon Bay Ecological park 】

Suncheon Bay is rapidly gaining international recognition as a natural ecosystem and protected wetland on the Korean peninsula. Suncheon Bay is outstanding for its natural display and its provision of habitat to a variety of bird species.

### DAY05: Yeosu - SEOUL (B/L)

【 Yeosu Ocean Cable Car 】 Yeosu Cable Car is the first of its kind in Korea, connecting Dolsan Island and the mainland over the ocean.

#### 【Yeosu Art land Culture & Resort】

【 Yi Sun Shin Square & Turtle Battleship 】

【 Hongdae Shopping Street 】 which is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground cultures, and freedom of self-expression

### DAY06: SEOUL (B/L)

#### 【Ginseng Gallery Showroom】

#### 【Cosmetic Specialist Shop】

【 Gyeongbok Palace 】 is a royal palace located in northern Seoul, South Korea constructed in 1394 and reconstructed in 1867. (If visiting on Tuesday: We will change to Changdeokgung Palace)

【 Bukchon Hanok Village 】 The famous village featuring traditional Korean houses.

【 Myeongdong Street & Duty Free Shop 】, the popular center for fashion and nightlife.

### DAY07: SEOUL (B)

Shopping is the joy of travel, and today after breakfast, it's going to be a wonderful day for you to spend at your own leisure.

### DAY08: SEOUL → SINGAPORE (B)

#### 【Herb Huginbao】

【Souvenir Shop】 if time permits

【 Dongdaemun 】 is one of the most famous traditional markets in Seoul, where things are famous for their low prices  
Flight back to Singapore.

### Remarks:

1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.

2.Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.

3.Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

## 行程要点

### 谭阳

- 綠竹苑

### 谷城

- 蟾津江

### 光州

- 月峰書院-穿儒士服寫韓字
- 楊林歷史文化村
- 国立亚洲文化殿堂
- 忠壯路購物區

### 木浦

- 木浦始華村

### 新安

- 新安紫島

### 順天

- 順天灣自然生態公園

### 丽水

- 丽水海洋缆车
- 丽水艺术馆
- 李舜臣广场

### 首尔

- 景福宮
- 北村韩屋村
- 弘大购物区
- 东大门
- 明洞购物街 & 免税店

## 美食风味

- 猪肉餅+竹筒飯
- 官家-烤鴨肉
- 幸福國王-韓式餐
- 韓式餐
- 人蔘鷄+人蔘酒+麵

## 酒店

- 3晚首尔：格兰德酒店或诺富特酒店或同级
- 2晚：光州假日酒店或同级
- 1晚：丽水贝尼克酒店或同级



### 第一天：新加坡 → 首尔 (MOB)

今晚您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国。

### 第二天：首尔-谭阳-光州 (午/晚餐)

【綠竹苑】茂密竹林的竹林浴場，從竹綠苑入口沿著石階一步步往上走，可舒展僵硬的身軀。而竹林間陣陣吹來的微風，能替平時疲憊不堪的身心注入新的活力

【蟾津江火车村】可以體驗 1960 年代行駛過的蒸氣火車，這個是來全羅南道旅遊最期待的景點之一，沿線可以欣賞到蟾津江清澈的自然美景，沿路兩側還有許多美不勝收的風景

### 第三天：光州 (早/午/晚餐)

【月峰書院】穿儒士服寫韓字，位于光州光山区的月峰书院，是韩国具有悠久历史的书院

【楊林歷史文化村】100 多年前，這裡是光州最早接受西洋近代文化之處，也是光州近代歷史的起點，為當時文化資源的中心

【国立亚洲文化殿堂】以创作、展示、公演等亚洲文化为主题的综合性文化设施

【忠壯路購物區】

### 第四天：光州-新安-丽水 (早/午/晚餐)

【木浦始華村】1987 电影拍摄地

【新安紫島】韩国新网红景点“紫色島”半月島和朴只島是韩国全罗南道新安郡的两个相邻小島，它们最近成为新兴旅游景点。这是因为这两个小島有一座紫色桥梁连接，而且島上除了紫色的薰衣草花海之外，各式建筑物和设施也都是紫色。人们在这里放眼望去，尽是梦幻般的紫色

【順天灣自然生態公園】位於順天市的順天灣，擁有佔地遼闊的蘆葦田。這裡有著比人身高更高，密密麻麻生長的蘆葦田，為韓國最大的蘆葦生態群落。

### 第五天：丽水-首尔 (早/午餐)

【丽水海洋缆车】登上丽水最南端的向日庵享受辽阔的南海风光，搭乘丽水上缆车，从不一样的视角欣赏海景

【丽水艺术馆】

【李舜臣广场 & 李舜臣龟甲战船】

【弘大购物区】在韩国被称为「年轻人的街」，充满活力与激情，这里是设计师艺术家们可以任意发挥的小天地，这里是最 in 最新的时尚 item 集结地。

### 第六天：首尔 (早/午餐)

【高麗人蔘專賣店】

【护肤用品專賣店】

【景福宮】(每逢週二改昌德宮)

景福宮建于 1394 年，是朝鲜王朝的正宮，也是朝鲜五大宮闈中规模最大的，具有 600 多年历史。

【北村韩屋村】最具韩国特色的村庄，是传统韩屋最具代表性的传统居住地！

【明洞购物街 & 免税店】

### 第七天：首尔 (早餐)

购物是旅行的最大乐趣之一，今天您有全天的时间在首尔自由活动。

### 第八天：首尔 → 新加坡 (早餐)

【護肝寶專賣店】

【土产店】如时间允许

【东大门】是首尔最著名的传统市场之一。之后前往机场。

### 备注：

1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下，行程可能更改
2. 行程顺序，餐食和酒店均以最终确认为准。
3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

